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         Billund 
         18. januar 2019 
         57G-Protokoll_RS-04 
 
Protokoll  
Fra møte nr. 04/18-20 i Regionstyret, avholdt på Svanen Hotell, Billund.   
Møtet ble avholdt 18. januar 2019 fra klokken 10:00 til klokken 16:00. 
 
 
Tilstede:   
Regionstyret (RS) 
 
 
 
 
 
 
Kontrollkomiteen 

Regionsleder 
Nestleder 
Medlem 
Medlem 
Medlem 
Varamedlem 
 
Leder 

Magnus Heskje 
Marianne Rasch Johnsen 
Kim Eide 
Toril Nesbø Høiland 
Anders Utbjo  
Janne Kjær 
 
Thorbjørn Hinna 

   
Administrasjonen 
 
 
 

Ansattes representant 
Leder Spill & Trening 
Daglig leder 

Anita Bergsvik 
Henriette H. Løge 
Erik Andersen 

Forfall Varamedlem Erik T. Lindø 
 

 
Sak oversikt: 
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 25 Økonomigjennomgang 
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 27 Klubbhuset og veien videre 
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23 Godkjenne protokoller  
 
Til godkjenning foreligger:   RS protokoll 03-18-20 
     AU protokoll 04-18-20   
            
     RS-vedtak i sak nr. 23 
Regionstyre protokoll 03-18-20   godkjennes. 
 
Arbeidsutvalg protokoll 03-18-20   godkjennes. 

 
24 Startkontingenter og dommersatser  
 
Det er lagt opp til en generell økning på ca. 3,2% på startkontingentene i alle klasser for 
sesongen 2018-2019. Økningen er basert på konsumprisindeksen for 2018. 
 
Det legges også denne gang opp til en økning av dommersatsene i alle aldersbestemte 
klasser fra og med j/g 12. Dette fordi dommersatsene skal harmoniseres på landsbasis. Selv 
om dette påvirker startkontingenten i og med at dommerhonorarene er en del av 
startkontingenten, legges det ikke ekstra på startkontingenten for kommende sesong. 
 

RS-vedtak i sak nr. 24 

Følgende startkontingenter ble vedtatt for sesongen 2019-2020: 
 
J/G   9 og 10 kr 2780,-  2820,-  J/G 11   kr  3370,- 
J/G 12  kr 7435,-    J/G 13 og 14  kr  8040,- 
J/G 15 og 16 kr 9575,-    J/G 18 og u/20  kr 9600,- 
 
3. divisjon kr  14640,- 
4. divisjon kr 12830,-    5. divisjon  kr  12360,- 
6. divisjon kr Utgår    HU   kr   2425,- 
 
Minihåndball kr 1100,- pr årsklasse 
 
Følgende dommersatser ble vedtatt for sesongen 2019-2020: 
 
J/G 12  kr  170,-    J/G 13   kr  180,-  
J/G 14  kr 190,-    J/G 15   kr  280,-  
J/G 16-17 kr  300,-    J/G 18-20  kr  350,- 
HU  kr  165,-    3. divisjon  kr 550,-  
4. divisjon kr 350,-    5. divisjon  kr 300,- 
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25 Økonomigjennomgang  
 
Magnus Heskje gikk igjennom regnskapet pr dato for 2018 og arbeidsbudsjettet for 2019.  
 

RS-vedtak i sak nr. 25 

Regnskapet for 2018 viser p.t. et overskudd på kr 1,3 millioner. Alle poster er ikke kommet 
med, så det kan bli justeringer. Godkjenning og videre oppfølging av regnskapet behandles 
av arbeidsutvalget. 
 
Regionstyret ønsker fortsatt å styrke/videreføre satsingen innen dommerarbeid som ble 
startet for 1,5 år siden. For å få til dette er vi avhengige av at vi får avsatt midler fra årets 
overskudd til å finansiere videreføringen av dommersatsingen. Daglig leder Erik Andersen 
tar dette videre med regnskapssjefen/revisor og deretter via arbeidsutvalget for videre 
framdrift. 
 
Arbeidsbudsjettet for 2019 ble godkjent.    

 
26 Håndballtinget 2019 
 
Kommende Håndballting arrangeres i Sandefjord 10.-12. mai 2019 på Scandic Park hotell i 
Sandefjord. Tinget åpner fredag 10. mai klokken 16:00, og avsluttes søndag 12. mai klokken 
13:00. Hvem skal representere Regionen? 
 

RS-vedtak i sak nr. 26 

Alle Regionstyrets medlemmer og Varamedlemmer har bekreftet at de kan delta på 
Håndballtinget i 2019. 
 
Antall delegater som kan møte på tinget baseres på en «grunnkvote» på tre delegater.  
(leder og 2 representanter) 
Resten av representantene beregnes ut i fra antall lisensierte spillere pr 1. februar det året 
Håndballtinget av holdes. NHF Region SørVest vil passere 8501 lisensierte spillere  
pr 1. februar 2019, og vil dermed ha 18 tilleggs representanter. Totalt 21 representanter. 
 
Det totale antall representanter av tilleggs representanter skal fordeles slik at minst 30% 
kommer fra håndballklubbene og minst 30% kommer fra Regions apparatet.  
 
På bakgrunn av ovennevnte forespørres flere aktuelle kandidater 
 
NHF Region SørVest har p.t. ingen forslag til det kommende Håndballtinget. 
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27 Klubbhuset og veien videre 
 
Klubbhuset har siden desember 2016 vært en stor satsing i NHF Region SørVest. 
 
Henriette H. Løge gikk igjennom statistikker og resultater gjennom hele satsingsperioden, og 
hvordan vi skal organisere det videre arbeidet i klubbhuset. 
 
NHF Region SørVest har pr i dag 2,5 årsverk knyttet til klubbhus- og fargerik håndball 
arbeidet. 
 

RS-vedtak i sak nr. 27 

Til orientering. 

 
28 Sammenslåing av Aust-Agder og Vest Agder Idrettskrets 
 
I forbindelse med sammenslåing av Aust-Agder Idrettskrets og Vest-Agder Idrettskrets til 
den fremtidige Agder Idrettskrets, ble det arrangert ekstraordinære Ting og konstituerende 
Ting på Scandic Sørlandet hotell, lørdag 1. desember 2018.  
 
Marianne R. Johnsen og Janne Kjær representerte NHF Region SørVest på de respektive 
ekstraordinære tingene, samt det etterfølgende konstituerende tinget. 
 

RS-vedtak i sak nr. 28 

Til orientering. 

 
29 Status og Framdrift anleggsinitiativet 
 
På Håndballtinget i 2017 forpliktet Regionene seg til å følge opp kommuner med hall leie 
eller for lav halldekning, basert på data fra anleggsatlaset, i egne Regioner. 
Alle Regioner skulle i perioden følge opp 10 kommuner med lavest anleggsdekning, og 10 
kommuner med hall leie.  
 
Arbeidet skulle initieres av Regionen, men det var viktig at vi også involverte klubbene, 
andre idretter og Idrettsrådene i arbeidet. 
 
Regionen har i perioden fulgt opp og kartlagt kommunene i Regionen etter ovennevnte 
kriterier. Det er få kommuner i Regionen som har anleggsleie, og de fleste av de som har 
anleggsleie har også andre økonomiske ordninger som gjør at klubbene er fornøyde. 
 
Regionstyret har stått i spissen for dette arbeidet, og administrasjonen har bidratt når det har 
vært nødvendig. Regionen har i perioden, etter kartlegging, fulgt opp følgende kommuner: 
Froland-Grimstad-Haugesund-Mandal-Klepp-Sauda Sandnes og Stavanger 
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RS-vedtak i sak nr. 29 

Regionstyret ønsker å oppnå målsettingen som ble vedtatt på Håndballtinget i 2017. 
Følgende kommuner gjenstår: 
 
Froland: 
Vi har ved flere anledninger henvendt oss til kommunen, men de ønsker ikke å ha  
en dialog med oss. Marianne R. Johnsen tar saken videre. Korrespondansen vi har hatt med 
Froland sendes Marianne. 
 
Grimstad: 
Vi har hatt møte med Grimstad håndball og vi er usikre på hva håndballgruppene mener om 
situasjonen. Administrasjonen avklarer kjapt klubbene med tanke på videre aksjon. 
 
Haugesund: 
Administrasjonen initierer møte med kommunen. Anders Utbjo deltar på møte sammen med 
administrasjonen og Rival. 
 
Karmøy: (Torvastad og Vedavåg) 
Administrasjonen initierer møte med kommunen. Anders Utbjo deltar på møte sammen med 
administrasjonen og gjeldende klubb. 
 
Ovennevnte kommuner skal følges opp i nærmeste fremtid, og prosessene må ferdigstilles 
innen utgangen av april 2019. 
 
De øvrige kommunene er vi i mål med, og det er mange kommuner som bygger og 
planlegger idrettshaller i de kommende årene.  
 
Anleggsinitiativet har gitt oss en meget god oversikt over de enkelte kommuners 
hallsituasjon, og også bidratt til at det faktisk bygges idrettshaller.  

 
30 Lisens og statistikk 
 
Lisenstallet for fjorårssesongen er nesten oppnådd, og vi kommer til å passere fjorårstallet 
med god margin. 
 
Anita Bergsvik la fram påmeldingsstatistikk basert på tall fra inneværende sesong, og tallene 
er positive med tanke på kommende sesong (er).  
 

RS-vedtak i sak nr. 30 

Til orientering. 
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31 Status for områdene i Strategiplanen  
 
Ref. Regionstyremøte sak 17-18-20  
Regionstyrets innspill til den kommende strategiplan som skal drøftes og vedtas under 
Håndballtinget mai 2019.  
 
Regionstyret har et ekstra fokus på følgende områder i Regionen strategiplan i inneværende 
Tingperiode: 
 

• Klubbhuset og klubbutvikling via klubboppsøkende virksomhet 
• Rekruttering  
• Flere lengre 
• Flere anlegg 
• Dommerarbeid 
• IT Verktøy og hverdagen enklere for klubbene 

 
RS-vedtak i sak nr. 31 

Gjennomgang og status på fokusområdene i hanlingsplanen ble gjennomgått og drøftet. 

 
 
 
 
__________________________    _____________________________ 
Magnus Heskje (Regionsleder)   Marianne Rasch Johnsen  (Nestleder) 
 
 
___________________________   _____________________________ 
Medlem      Medlem 
 
Regionstyrets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen når minimum 2 av de 4 
overstående har signert protokollen. 


